
Forslag til generalforsamlingen 

 

Jeg foreslår herved at der indføres information og svarpligt af bestyrelsen i GF Jernet når denne beslutter noget på 

deres interne møder, og man som grundejer henvender sig til denne med spørgsmål sendt pr mail / brev –både til 

bestyrelsen generalt og / eller specifikt til formanden. 

Jeg har været ude for at bestyrelsen egenrådigt har besluttet at der pludselig ikke skulle være et bræt monteret på 

bommen for enden af Sneppevej på trods af bommen oprindelig var monteret med dette fra bommens indførelse . 

Jeg har kunne dokumentere dette fra de sidste 25 år hvor vi har ejet ejendommen på Sneppevej 13, og yderligere 

fremskaffet vidner som er vokset op i området siden opførelsen af sommerhusområdet, og disse personer kan begge 

bekræfte at bommen er ”født” med et bræt monteret, men bestyrelsen ignorerer totalt mine henvendelser med den 

vedlagte dokumentation, og nægter at gi os en begrundelse for hvorfor der pludselig skal ske ændringer på denne 

bom, samt hvorfor Finn Richard skal rende rundt og slå rabatten foran vores grund. 

Jeg syntes/ foreslår at man som betalende medlem af GF Jernet har krav på at få at vide hvilken beslutninger der 

tages på de interne møder for vores alle sammens område, samt at man i det mindste får et uddybende svar når 

man sender bestyrelsen en mail. 

Vh Tina Heinricy 

 

 


